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Schriftelijke vragen 

Datum: 11 januari 2022 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag: PvdA

Onderwerp: Beheerplan buitensportaccommodatie
 

Geacht college,

Op  21 december 2021 is het beheerplan buitensportaccommodatie behandeld.
Hierbij hebben wij de vraag gesteld om een overzicht van het dekkingspercentage per tak van 
sport. Dekkingspercentage wil zeggen, dat er per tak van sport onderhoudskosten zijn er 
tegenover staat de huurprijs per accommodatie. Dit geeft aan het dekkingspercentage. 
Dekkingspercentage zal voor ieder sport gelijk moeten zijn is ons standpunt, daar willen wij 
deze cijfers per tak van sport weten. Graag een beantwoording binnen het termijn.

Met vriendelijke groet,

Gerard Slotema 
Fractievoorzitter PvdA


